
ZÁPIS Z OPAKOVANÉ VÝROČNÍ VALNÉ HROMADY 2017 KLUBU ELEKTRON, z.s. 

Datum konaní: 23.1.2018 od 15 hodin (náhradní termín) 

Místo konání VUT FEKT, Technická 10, aula Prof. Kalendovského 

Přítomno: 47 členů 

1. Předseda Chmelař uvítal přítomné a zahájil opakovanou schůzi. 

Předložený program byl přijat bez připomínek 

2. Volba komise 

a) Mandátové 

Návrh výboru: Oldřiška Neumannová, doc. Ing. Mir. Linhart, CSc., byl doplněn 

z pléna o A. Szabovou 

b) Návrhové 

Návrh výboru: Prof. Ing. Václav Říčný, CSc., Ing. Ivan Dírer byl z pléna doplněn o 

Ing. Oldřicha Otta. 

Komise byly hlasováním jednomyslně zvoleny 

3. Předseda doc. Ing. Milan Chmelař, CSc. přednesl zprávu o činnosti za rok 2017, 

která mimo jiné obsahovala i návrh na vyplacení ročních odměn pro členy výboru a 

kontrolní komise. Zpráva o činnosti byla součástí usnesení. 

4. Ing. Helena Pálková podala zprávu o hospodaření klubu. Sdělila stav účtu v bance  

k 30.11.2017 a částku v pokladně ke stejnému datu. Zpráva o hospodaření byla 

součástí usnesení. 

5. Libuše Roučková seznámila přítomné s kladným výsledkem kontroly hospodaření a 

vedení administrativy klubu v roce 2017 ve znění připraveném pro listopadovou 

valnou romadu. Tato zpráva byla součástí usnesení. 

6. Předseda Chmelař předložil Plán činnosti navrhovaný pro rok 2018, který bude 

sestávat z přednášek, návštěv vybraných aktuálních výstav a min. 2 zájezdů. O 

společné turistické vycházky se plán doplní podle poptávky členů. 

7. Se zájem vyslechli členové klubu seznam možných zájezdů připravený Ing. Jiřinou 

Vlčkovou a přednesený předsedou Chmelařem. Připomínky k návrhu je možno 

podávat elektronickou nebo normální poštou na adresu klubu. 

8. Doc. Chmelař opakovaně vyzval členy ke sdělení změn adres normální i elektronické 

pošty. Rovněž požádal o včasné ohlášení skutečnosti, kdy člen, který elektronickou 

poštu dříve neměl ji nyní má. Ušetří to poštovné. 

9. Diskuse 

- Prof. Říčný navrhuje poslat přehled navrhovaných zájezdů a dotazníkovou formou 

tak zjistit zájem členů. 

- E. Pavelková upozornila na chystané krátkodobé vystavení části Muchovy 

Slovanské epopeje na Brněnském výstavišti v květnu 2018. 

- Dr. Pokorná informovala o současném vystavení Epopeje na zámku v Miroslavi. 

- Pí. Jakubíčková se přimlouvá za obnovení hudebních přednášek Dr. Jana 

Špačka. 

10. Závěr: 

Usnesení Valné hromady přečtené Prof. Říčným bylo přijato 47 přítomnými členy 

klubu ELEKTRON (jednohlasně). Toto usnesení je součástí dokumentů k opakované 

Výroční valné hromadě za rok 2017. 

Schůze byla ukončena v 16:30 hod. předsedou doc. Ing. M. Chmelařem, CSc. 

 

Zapsala: Libuše Roučková  


